
 

Huittisten kaupunki  Muistio 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  1/2023 
Aika 26.1.2023 klo 17:00  
Paikka Kaupungintalo, hallituksen huone 
Läsnä  

Pj Arto Metsämäki  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Viveka Lanne   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Timo Ojala  K-Supermarket Lautturi, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Marko Honkanen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu 
Helena Kaitanen Markkinointi- ja viestintäsuunnittelija 
 
 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja Arto Metsämäki avasi kokouksen.  

  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.   

 

3§  Elinvoiman kesätyöpaikat 

Perinteisesti elinvoimapalveluissa on ollut kaksi matkailuneuvojan kesätyöpaikkaa ja 

kesätyökoordinaattori. Tänä vuonna elinvoiman kesätyöntekijöiden määrärahaa nostettiin 2500 

euroa, joka mahdollistaa lisätyöllistämisen. Elinvoimatyöryhmä keskusteli tulevan kesän 

työtehtävistä. Todettiin, että kesätyökoordinaattori on ollut tarpeellinen tähän asti, mutta jo viime 

vuonna uusien kesätyöpaikkojen löytäminen oli haasteellista. Ne työnantajat, jotka ovat 

koordinaattorin innostamana ottaneet kesätyöntekijöitä, ottavat edelleen ilman 

koordinaattoriakin. Viime vuonna koordinaattori kokosi kouluille yhteystietolistoja 

yrittäjyyskasvatuksesta ja yhteistyöstä kiinnostuneista yrityksistä.  

 

Viime vuosina matkailuneuvojien tehtäviin on tullut vähänä hakemuksia. Nuoret haluavat tehdä 

kesässä muutakin kuin työtä ja kahden kuukauden sitoutuminen ei ole houkutellut nuoria. 

Päätettiin, että kesän matkailuneuvojien tehtävä pilkottaisiin kahteen osaan, jolloin palkattaisiin 

neljä nuorta. Tiedettiin, että Lukion vaihto-opiskelijat hakevat Huittisista kesätöitä. Päädyttiin, että 

kesäinfon kaksikon toinen työntekijä voisi olla vaihto-opiskelija ja siksi julkaistaan ilmoitus myös 

englanniksi.  

 

Lisämääräraha mahdollistaa korkeakouluopiskelijan palkkaamisen Nuorten kesäyrittäjätuutoriksi 

kesän ajaksi. Hän voisi ohjata 4H-yrittäjiä, tehdä sosiaalisen median päivitystä yrittäjyydestä ja 

elämästä Huittisissa. Lisäksi toimisi matkailuneuvojien ohjaajana ja KV-nuorien tuutorina. Hän voisi 

olla mukana Saaren tilan kummiyhdistysten kanssa pitämässä huolta alueesta. Lisäksi tarjotaan 

mahdollisuutta tehdä opinnäytetyötä tai omaan opiskeluun liittyvää tutkimusta.   

 

 



 

4§ Kevään kampanjoiden ehdoista päättäminen ja avaaminen 

Päätettiin avata seuraavat kampanjat 

- Osallistuva budjetti kestävän kehityksen edistämiseen toteuttamaan ilmastotavoitteitamme. 

Järjestetään ideointikilpailu, jossa mahdollisuus kertoa miten raha käytettäisiin Huittisissa. 

Ideoiden keruuaika 6.2.-20.3.2023, jonka jälkeen elinvoimaryhmä käy ideat läpi ja valitsee 

parhaat, jonka jälkeen kuntalaisäänestys. Esitys liitteenä.  

Keskustelussa koettiin, että ehdot olisi hyvä olla suppeat, jotta ideoinnille jää tilaa. 

Keskeneräiselle idealla annetaan mahdollisuus, elinvoimatyöryhmä mentoroi sen valmiiksi.  

- Loimijoenpuiston Kesäkioskin toimijahaku avataan. Hakemukset 17.4.2023 mennessä. 

Päätettiin, että tällä kertaa ei rajata aukioloaikoja vaan yrittäjä itse päättää ne. Yritetään saada 

kioski jo toukokuun alussa paikalleen ja tarkistetaan tekniseltä mahdollinen siirtoaikataulu. 

Kioskin toiminta-aika voi olla syyskuun loppuun saakka. Viedään infoa kouluille.  

- KV-opiskelijoiden kesätyöpilotti on uusi projekti, jossa haettaisiin kolmea SAMK:n 

kansainvälistä opiskelijaa ja kolmea huittislaista yritystä, jotka palkkaisivat opiskelijat 

kesätöihin. Päätettiin, että kaupunki tarjoaa opiskelijoille yhteisasunnon kesän ajaksi. Pilotista 

tehdään julkinen haku. 

 

5§  Vuoden 2022 toteutuma 

Raportti vuoden 2022 toteutumasta (liitteenä) 

 

Kommentoitiin valokuituverkkoasiaa ja keskusteltiin valokuituverkkokyselystä. Vastauksia 49 ja 

koettiin, että kyselyä tulisi mainostaa lisää. 

 

Väkiluvun lasku on ollut 110 henkeä vuonna 2022 eli vuosi oli Huittisille siltä osin huono.  

 

Lahja Huittisista -palveluun kehitysehdotuksia: Tuotevaraus ja tuotetilaus menevät sekaisin. Ohjeet 

laskutukseen: riittävät viitetiedot esim. aiheviite + lahjansaajien nimet. Vampulalaisia yrityksiä 

toivotaan mukaan palveluun ja heillä on mahdollisuus liittyä mukaan yhtälailla.  

 

Yhdistystilan käyttö herätti positiivista keskustelua, kun 41 yhdistystä on käyttänyt tilaa vuoden 

aikana.  

 

Keskusteltiin somenäkyvyydestä ja siinä haasteena resurssipula. Toivottiin enemmän sisältöä 

TikTok-sovellukseen.  

 

Uusien sivujen osalta satsataan määrittelyvaiheeseen.  

 

 

6§ Muut asiat 

- Keskusteltiin Matkahuollon loppumisen vaikutuksista. Jatkuvasti palvelua käyttävät ovat 

ottaneet käyttöön muita kuljetuspalveluita. Valitettavasti asialle ei mahdeta mitään. 

Matkahuollon suurempia linjauksia, joka koskee monia paikkakuntia.  

- Maine – maahanmuuttajien neuvontapiste alkoi Huittisissa ja neuvoja on paikalla, joka kolmas 

perjantai ainakin elokuun loppuun asti.  Palvelu on saanut hyvää palautetta ja kaupungin omat 

toimijatkin kokevat palvelun erittäin tarpeelliseksi.  

- Hui!Hackathon -kilpailu pidetään jälleen keväällä. Lukion yrittäjäluokka mentoroi 

Pellonpuiston yhdeksäsluokkalaisia, jotka ratkovat osallistuvien yritysten antamia haasteita. 

Parhaan ideat palkitaan kisapäivänä. Kustannus yrityksille 100 euroa, jolla katetaan kuluja ja 



 

maksetaan palkinnot.   

- Yritysten videokampanjan ensimmäinen osa on julkaistu, jossa yrityksenä Saarioinen.  

Katsottiin video. 

- LP-Vampula tarjoaa mainospaikkaa otteluun 1250 €, joka julkaistaan. Elinvoimaryöryhmä 

päätti, että tällä kertaa ei lähdetä mukaan. Tänä vuonna on tulossa paljon isoja tapahtumia, 

joihin toivotaan kaupungin lähtemään mukaan.  

- Elinvoimalupauksen eteenpäinvieminen → lupaus halutaan allekirjoittaa, mutta sille etsitään 

sopivaa päivämäärää. Ideoina heitettiin LauttaRokki, Hullu Yö, HuiHackathon, After Work. 

Elinvoimajohtaja ja Yrittäjät päättävät päivän myöhemmin.  

- Samassa yhteydessä nostettiin esille huoli hyvinvointialueen vähentyvät hankinnat yksityiseltä 

sektorilta.    

- Nuorisoklubin seinä on maalattu ja siitä toivottiin julkaistavan kuvia someen.  

  

7§ Seuraava kokous  

Seuraava kokous on 23.2.2023  

 

8§ Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:38 

 

 

 

 

 

Kokouksen puolesta  

 

 

 

 

Arto Metsämäki  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja   Sihteeri 


